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Referat - Generalforsamling d. 18/3- 2024 

Afholdt i henhold til udsendte Dagsorden. Fremmødt 23 medlemmer. 

Bestyrelse til stede:  

Nils Lachman, Victor Lynge, Marianne Kjærulf, Mariette Riis, Vanda Huremovic og 

suppleanterne Kim Rasmussen og Torben Gullak. 

Dagsorden:   

1. Valg af dirigent 

Frederik Gjern Sørensen enstemmigt valgt. 

2. Valg af referent 

Aase Gullak enstemmigt valgt. 

3. Formandens beretning 

Fungerende formand Nils fremlagde beretningen. Gennemgik placering og flotte 

resultater fra klubbens diverse hold samt individuelle præstationer.  Beretning godkendt. 

4. Kassererens regnskabsfremlæggelse 

Mariette forklarede i store træk om de udsendte regnskaber for henholdsvis a) ungdom-

elite, samt b) seniorer og regnskabet for de c) to afdelinger fællesregnskab. Der ses i år 

et underskud på ca. Kr. 6000 på ungdom/elitebudgettet..  

Christina spurgte ind til forklaring på underskud. 

Victor fortalte, at der er mange ubekendte. Bl.a. forskellige udgifter på at tilmelde hold. 

Det svinger fra år til år om budgettet har over- eller underskud. Beløbsstørrelse kan 

dækkes ind af driftsbeholdning. 

Carsten ønskede at vide, om bestyrelsen havde gjort sig tanker om budget 2024. Mente 

at det var god kutyme og normalt at dette fremlå på dette tidspunkt.  

Frederik kunne hertil præcisere, at budget 2024, skal iht vedtægterne foreligge senest 

1/12-23. 

Victor klargjorde, at bestyrelsen har lavet internt budget mhp. udgifter til trænere, 

kontrakter etc. 

Vanda oplyste, at det koster at tilmelde hold., og at udgifterne hertil er stigende. 

Herefter oplyste Mariette i store træk om hvilke poster c) Fællesregnskabet indbefatter. 

Endelig udtrykte Mariette en stor tak til revisorerne. 
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5. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag fra medlemmer. 

Ændringsforslag fra Bestyrelsen: 

§6 stk. 6.  Marianne: Ændringsforslaget er begrundet i, at Bordtennis DK er ny afgift, 

som ikke tidligere har figureret. Ændringsforslaget vedtaget 

§6 stk. 7   Victor:  Forklarer at eksempler slettes, elite afdeling tilføjes, idet det er vigtigt, 

at det står særskilt i ansøgninger til Hvidovre Kommune. Ændringsforslaget vedtaget 

§6 stk. 8.  Victor motiverer ændring. Udtrykket ”skifte Klub” er en præcisering. Ved 

klubskifte skal begge klubber godkende hhv. afgivelse og modtagelse af spiller. 

Klubberne skal gerne hjælpe hinanden med at forebygge at spillere shopper ny klub ved 

restance.     

Jesper udtrykker, at det har været princippet, men har ikke stået i vedtægterne. 

Kim oplyser, at sidste klub skal spørges ved klubskifte. 

Allan spørger til, om man kan være medlem af 2 klubber. 

Victor forklarer, at man kan tildeles A- og B licens og spille i forskellige rækker. 

Ændringsforslaget vedtaget 

§9 stk 1. Victor oplyser, at der ikke har været kontigentstigning i ca 9-10 år. 

Motiverer stigning fra kr. 1200 for ungdom/elite og 900.- for intro til kr.1400 for 

ungdom/elite og 1000 for intro med forhøjede udgifter til materialer, træning, 

faldende sponsorindtægter, faldende mulighed for ansøgning til en tilskudspulje. 

Kontingent på kr. 1400 er rimeligt i forhold til sammenlignelige klubber. 

Ændringsforslaget vedtaget 

6. Valg til bestyrelsen 

Natalie ønskede, mhp. på eventuelle kandidatur, at kende bestyrelsens mødefrekvens 

og ugedag for møder. 

Mariette besvarede at man mødtes ca. hver 6. uge, fysisk eller evt. online. Ingen fast 

ugedag. 

Nils beskrev i grove træk arbejdet i bestyrelsen. 

● Valg af formand for 2 år.  (Lars modtager ikke genvalg.) 

Torben Gullak tilbød sit kandidatur til formandsposten og blev valgt uden 

modkandidat. Præsenterede sig kort. Vil tilstræbe god info til medlemmer. Torben 

blev valgt enstemmigt. 
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● Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år. (Vanda modtager genvalg.) 

Vanda blev valgt enstemmigt. 

 

● Valg af ungdomsleder for 2 år.  (Victor modtager genvalg) 

Victor blev valgt enstemmigt. 

 

● Valg af 2 suppleanter for en 1-årig periode 

o  (Kim modtager ikke genvalg.) 

o  (Torben modtager ikke genvalg) 

Christina Duong-Nielsen og Morten Fjellerad tilbød sig som suppleanter. 

Christina og Morten blev valgt enstemmigt. 

  

7.    Valg af 2 revisorer 

● Kenneth Jensen modtager genvalg. 

● Rasmus Michelsen modtager genvalg 

Kennet og Rasmus blev valgt enstemmigt. 

8.    Eventuelt 

Liselotte:  Liselotte træner BAT60+ og begynder/let øvede i kælderen i Dansborghallen. 

Kælderen har været under renovering for skimmelsvamp i 2 måneder. Liselotte fandt det 

rimeligt, at bestyrelsen overvejede kompensation til medlemmer for den manglende periode. 

Liselotte har dog ikke hørt spillere efterspørge dette. 

Aase replicerede, som udøver på BAT60+, at hun ikke forventede økonomisk 

kompensation. Betragtede situationen som force majeure. 

Carsten udtrykte, at det var en skandale at spillere i match for klubben ikke spiller i 

klubtrøjer. At bestyrelsen burde tage det op, idet han mente bestyrelsen skulle forlange, at 

man stillede op i ens trøjer. Det var skandaløst, at han havde set et hold i forskellige trøjer. 

Frederik gjorde opmærksom på, at et sådant ønske kun ville kunne behandles på 

Generalforsamlingen, gennem en vedtægtsændring. 

Victor reklamerede for det foranstående BIL-banko den 14. april ved Scandic Hvidovre. 

Htps//event.it/scandichvidovre for køb af billetter. Planlagt i samarbejde med 4 andre 

idrætsforeninger i Hvidovre. Han har lagt et stort forarbejde i eventet i forventning om at 

kunne generere et beløb i overskud til Hvidovre Bordtennis ungdomsarbejde. Udgiften til 

dette er kr. 20.000, og formodet overskud på 15-20.000.  Alle med deres familier blev 

opfordret til at bakke op på dagen – også gerne skaffe sponsorer.  

Fremover ydes mindre kommunalt tilskud samtidig med at klubben har mistet en stor 

sponsorer. 

Liselotte efterlyste en fremgangsmåde, evt. direkte talemåder til kommunikation med folk, 

hvorpå hun kunne skaffe sponsorer. – Havde samtidig et ønske, om at ufærdige kontrakter 

blev behandlet og afsluttet hurtigt. 
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Morten udtrykte – også som far til en ungdomsspiller - en stor TAK til Victor for sit flotte 

engagement!!! 

Victor kunne oplyse, at der er kommet træningstrøjer fra BTX til klubbens ungdomstrænere. 

Der står således TRÆNER på ryggen, hvilket er motiverende og giver stor lyst til at deltage 

til stævner som coach til glæde og gavn for spillerne.  

Allan, som har været medlem i et år, efterspurgte om mulighed for at få træning. Gerne 

mandag fra kl. 16-19. Et problem har også været afbud fra Mads (træner) i sidste øjeblik. 

Marianne kunne fortælle, at det ikke et nyt ønske. Der er imidlertid et kapacitetsproblem og 

tidligere har tilslutningen været svingende. Man kan selv prøve at finde en træner og ansøge 

bestyrelsen. 

Vanda oplyste til dette, at Dansborghallens kælder kan bruges hver anden mandag. 

Torben tilføjede, at det er et problem at finde en frivillig træner. Man er velkommen til selv at 

finde og betale en træner. 

Carsten efterlyste 2.- og 3. divisions spillere til tjansen som trænere. Så gerne at de kom og 

præsenterede sig og hjalp til træning. 

James takkede for at kunne sælge lodder fra ”Bordtennis Danmark” ved stævner. Der 

doneredes sidste år Kr. 25.000 til 11 forskellige formål. 

Birger ønskede fokus på hjælp fra hjertestarter, motiveret af oplevet hjertestop i centret. 

Eftersøgte undervisning. 

James oplyste at TRYG fonden kan søges. 

Christina oplyste at der findes gratis ”GIV LIV ”- kurser. 

Julian istemte Allans ønske om træning. 

Jesper pointerede at mange net er slidte. Vil gerne have efterset og renoveret 

snore/snoregange. 

Mariette oplyste at klubtur i år vil være deltagelse til stævne i SISU, Århus. Uge 42. Stævnet 

i Ribe bliver stadig med HBTK’s deltagelse også.  

Lars – afgående formand - takkede af. Han udtrykte god vind til ny formand og takkede 

Torben for det arbejde han allerede har udført. 

Lars kan af helbredsmæssige årsager ikke tillade sig at spille, men tilbød sig til alles glæde, 

som frivillig træner for seniorerne. 

Torben afsluttede mødet med en TAK til Lars for hans arbejde for Hvidovre Bordtennis og 

med et håb om snarlig god bedring! 

 


